

特別通告

由於機件故障，全天域電影《藍海探秘》須由 2017 年 12 月 28 日至 2018 年 1 月 4 日取消放映。由 **2018 年 1 月 5 日至 1 月 12 日** 將改為播映天象節目《星光解碼》，放映時間為每日下午一時三十分、下午五時及晚上八時三十分。

持有《藍海探秘》2017 年 12 月 28 日至 2018 年 1 月 4 日電影門票的觀眾，可在以下日期內(星期二除外)到太空館票房辦理退票手續 (注意：只接受完整門票)：

電影放映日期	退票期限
2017 年 12 月 28 日	2017 年 12 月 28 日至 2018 年 1 月 10 日
2017 年 12 月 29 日	2017 年 12 月 29 日至 2018 年 1 月 11 日
2017 年 12 月 30 日	2017 年 12 月 30 日至 2018 年 1 月 12 日
2017 年 12 月 31 日	2017 年 12 月 31 日至 2018 年 1 月 13 日
2018 年 1 月 1 日	2018 年 1 月 1 日至 1 月 14 日
2018 年 1 月 3 日	2018 年 1 月 3 日至 1 月 17 日
2018 年 1 月 4 日	2018 年 1 月 4 日至 1 月 17 日

不便之處，敬請原諒。

香港太空館

Special Notice

Owing to technical problem, the OMNIMAX show **“Jean-Michel Cousteau’s Secret Ocean” is cancelled from 28 December 2017 to 4 January 2018.** Starting from 5 January 2018 to 12 January 2018, the Sky Show "Decoding Starlight" will be screened instead. The screening time is 1.30pm, 5pm and 8.30pm daily.

Those who have tickets dated from 28 December 2017 to 4 January 2018 of "**Jean-Michel Cousteau’s Secret Ocean**" can obtain a refund by presenting the tickets (**ONLY tickets with stubs are accepted**) at the Hong Kong Space Museum Box Office (**except Tuesdays**) according to the following schedule:

Screening Dates	Refund Period
28 December 2017	28 December 2017 – 10 January 2018
29 December 2017	29 December 2017 – 11 January 2018
30 December 2017	30 December 2017 – 12 January 2018
31 December 2017	31 December 2017 – 13 January 2018
1 January 2018	1 -14 January 2018
3 January 2018	3 -17 January 2018
4 January 2018	4 -17 January 2018

We apologize for any inconvenience caused.

Hong Kong Space Museum